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Komise volnočasových aktivit (KVA) 

 
 

Datum konání: středa 22. ledna 2014 od 16:00 do 17:30 hodin 

Místo konání: zasedací místnost ÚMČ Praha 21  

 

Přítomni členové (řazeno abecedně): Iva Hájková, MUDr. Kazdová Zita, Mach Petr, PhDr. 

Schmidt Miloš, Vojtová Helena, Voříšek Zdeněk 

 

Omluveni: Ing. Černá Lucie, Exnerová Blanka, Ing. Kohoutová Radoslava, Dr. Ladová 

Zdeňka, RNDr. Roušar Pavel  

 

Hosté: Mgr. Zemanová Vanda, ředitelka Neposeda o.s., Mgr. Novák Martin, terénní 

pracovník Neposeda o.s. 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu z posledního jednání 

2. Akce k 100. výročí 1. sv. války 

3. Neposeda o.s. - vandalismus 

4. Různé 

 

Jednání vedl Petr Mach. 

 

K bodu 1  

 Z. Voříšek zpracoval přehled využití divadelního sálu v MZŠ v roce 2013. Byl využit pro 

25 akcí (4 zastupitelstva MČ, 5 veřejných projednání, květnové a říjnové oslavy, 3 

divadelní představení, 5 filmových klubů, 2 koncerty, 1 seminář SPCCH, 1 školní 

představení, 1 akce Újezdského Muzea a baletní školy Arabeska, 1 akce ZUŠ). Celkové 

náklady na honoráře a autorské poplatky 104 863 Kč, zisk z prodeje vstupenek a 

z pronájmů 83 550 Kč, ztráta 21 313 Kč. 

 Na výzvu v Újezdském zpravodaji ohledně vybudování kluziště na sídl. Rohožník se 

přihlásili občané se zájmem o spolupráci. Jednání vede P. Mach. 

 Ostatní bez připomínek. 

K bodu 2  

Z. Voříšek informoval o zapůjčených předmětech od občanů na podzimní výstavu. 

Spolupracuje s předsedkyní Újezdského muzea Evou Danielovou. Dr. Schmidt byl komisí 

delegován do pracovního týmu Újezdského muzea a KVA pro přípravu výstavy a její 

vernisáže – příští schůzka 13. 2. od 17:30 h. v Újezdském muzeu. 
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K bodu 3 

Pozvání přijala ředitelka a terénní pracovník ze spolku Neposeda k diskuzi nad tématem 

vandalismu na naučné stezce a v Klánovickém lese. Zástupci Neposeda nedoporučují zničené 

cedule naučné stezky vystavit ve škole, protože to může posílit sebevědomí pachatelů bez 

výchovného efektu. Odhadují, že vandalismus páchají školní děti, protože použití bouchacích 

kuliček, odlamování desek je charakteristické spíše pro nižší věkovou skupinu. Zatím 

nedořešeno. 

„Bunkr“ v lese byl řešen se skupinou, která ho občasně využívá a Neposeda jim nabídl, aby se 

o něj starali a udržovali v okolí pořádek. Oslovená skupina neprojevila zájem, naopak 

vyjádřila lhostejnost k místu, které převzali od svých předchůdců (původní budovatelé bunkru 

už jej opustili kvůli studiu nebo pobytu mimo Újezd, také kvůli tomu, že jsou starší a podobné 

aktivity je nezajímají). Bylo dohodnuto, že Neposeda skupinu seznámí s tím, že bunkr bude 

rozebrán. V současné době to představuje pouze odnesení 3 – 4 laviček a odpadkového koše a 

úklid lokality. Po domluvě s vlastníkem laviček (LČR) budou lavičky přednostně umístěny na 

kraji lesa podél ulice Hodkovská. 

Znovu bylo diskutováno umístění cedule na multifunkčním sportovišti o nepoužívání dirtů ke 

hrám jiným, než jsou dirty určeny. Neposeda již dříve dodal návrhy textů od uživatelů dirtů. 

Byl vybrán text: „Vstup na vlastní nebezpečí! Na jízdní plochu se smí vstupovat pouze 

s jízdními prostředky, které odpovídají tomuto účelu.“, přidat značku přeškrtnuté stopy. 

Umístění tabule bude řešeno s OMI ÚMČ Praha 21. Až bude hřiště otevřeno, Z.Kazdová se 

nabídla, že vytipuje nejvhodnější místo – dle domluvy přímo u dirtu. 

K bodu 4 

 Na příští zasedání komise pozvat knihovnice, zajistí pí Hájková. 

 Otevření naučné stezky Lesní galerie II v terénu 22. 3. v 10 hod., vernisáž 7. 3. v 18 hod. 

v sále Level. 

 Z. Kazdová informovala o možnosti vystoupení Benewitzova kvarteta. Podrobnější 

informace zjistí pí Hájková. 

 

 

Termín zasedání komise se koná 13. 2. 2014 od 16 hodin v Újezdském muzeu. 

 

Zapsala: Iva Hájková dne 27. 1. 2014  

Schválil: Petr Mach dne 3. 2. 2014 


